
Komisia pre mládež kultúru, šport, školstvo a granty 
Zápisnica z komisie zo dňa 10.10.2023 

 
PROGRAM: 
1, Otvorenie komisie  
2, Kontrola uznesení 
3, Budovy a priestranstvá a ich využitie (priestor pri MsÚ, kino, husársky dom) 
4, Zhodnotenie uplynulých kultúrno-spoločenských podujatí 
5, Najbližšie kultúrno-spoločenské podujatia 
6, Rôzne 
 
...................................................................................................................................................... 
 
1,2, Otvorenie komisie a kontrola uznesení 
Mgr. Eva Volková (ďalej len predsedníčka) otvorila komisiu, privítala prítomných a zhrnula 
kontrolu uznesení z ostatnej komisie. 
Prítomní členovia: Bolebruch Ján, Brutovský Slavomír, Jurková Dana, Križanová Katarína, 
Kubinová Kristína, Pálenyiková Katarína, Valachovičová Žaneta a Volková Eva. 
Prítomní hostia: Jahodka Martin 
 
3, Budovy a priestranstvá a ich využitie 
Úvodom tohto bodu programu priblížil primátor informáciu o zámere a termíne prerábky budovy 
domu kultúry, vysvetlil členom jednotlivé možnosti financovania a priblížil rozsah 
rekonštrukčných prác. Následne informoval o projekte na „Husársky dom“, kde bola výzva, žiaľ 
zrušená.  
Na základe vizuálneho materiálu predstavil členom komisie rozpracovanú štúdiu na 
spoločenské centrum v budove bývalého kina a taktiež riešenie priľahlých plôch mestského 
úradu. Následne medzi členmi vznikla debata o možnostiach využitia s praktickými príkladmi, 
ktoré akcie by sa kde mohli konať. Taktiež bola otvorená diskusia o uzatvárateľnosti 
priestranstva, materiáli konštrukcie a prestrešenia a pod... 
Členom komisie zodpovedal tiež na otázky súvisiace s Husárskym domom, zámerom budovy 
bývalej škôlky na Halaštave, stodoly v areáli starého MNV, budovách a areáli v Adamove, 
úprave plochy na cintoríne na mieste poslednej rozlúčky a iné. 
V tomto bode programu otvoril člen komisie Ján Bolebruch aj tému jódovo-brómovej vody 
v areáli DPS 2 a poukázal na štúdiu R. Kádara z minulosti a navrhol, aby bola zatiaľ aspoň 
z časti nejako využitá voda s liečivými účinkami. 
 
4, Zhodnotenie uplynulých kultúrno-spoločenských podujatí 
Členovia komisie zhodnotili viacero uplynulých podujatí, ich priebeh, miesto konania, vyzdvihli 
pozitíva a zároveň predniesli zopár návrhov na zlepšenie do budúcna. 
 
5, Najbližšie kultúrno-spoločenské podujatia 
V tomto bode informoval tajomník komisie o pripravovaných podujatiach a medzi členmi vznikla 
vzájomná debata o najbližšom podujatí “väčšieho formátu“ a to Adventná dedinka. Rozoberali 
miesto, možnosti kultúrneho programu, Mikuláša, technické možnosti a dohodli sa, že tento rok 
bude podujatie – s prihliadnutím na priestor a technické možnosti – ešte pri Dome kultúry 
a uskutoční sa v sobotu 2.12.2023 v poobedňajších hodinách. Taktiež padol návrh, aby boli 
oslovení gbelskí predajcovia občerstvenia a teplých nápojov s možnosťou predaja pri Dome 
kultúry napríklad aj ďalšie soboty (podľa možností a záujmu) – do Vianoc. 
 
6, Rôzne 
V bode rôzne sa otvorili následné témy: 
- Beat forum a jeho pokračovanie v budúcich rokoch (vrátane speváckej časti) 
- Premenovanie ZUŠ Gbely 
  (členovia sa dohodli na tom, že na najbližšiu komisiu prizvú autora myšlienky – p. Čárskeho 
  a riaditeľku ZUŠ Gbely – p.Rafaelisovú) 
- Na najbližšej komisii budú členom predložené Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti 



  ZŠsMŠ Gbely a ZUŠ Gbely 
- Tvorba videí z diania v meste Gbely 
- Informácia o plánovaných chodníkoch v meste   
- Galéria pozdĺž schodov v budove MsÚ Gbely 
- V budúcnosti doplniť Mestskú a naftársku expozíciu aj o informácie z pred-slovanského  
  obdobia, cez osídlenie, archeologické nálezy atď... 
- Vypracovanie kultúrno-spoločenských podujatí na rok 2024 a premyslieť ich umiestnenie 
- a iné... 
 
 
 

Zapísal dňa 10.10.2023 
Mgr. Slavomír Brutovský, tajomník 


